

Date: 2020/08/23 : التاريخ

تعميم رقم (2020/95) Circular No.

All airlines operating at Kuwait International Airport must adhere to the following instructions:

Based on the instructions of the Health Authorities in the State of Kuwait, kindly adhere to the following:-

Firstly:-

Further to our Circular No. (88/2020) dated (02/08/2020) and Circular No. (90/2020) dated (04/08/2020), and as per to the latest developments of the pandemic (COVID-19) situation globally, the Islamic Republic of Afghanistan has been added to the banned list countries (to becomes (32) countries), no arrival passengers will be allowed to enter the State of Kuwait coming from those countries.

إلى جميع شركات الطيران العاملة في مطار الكويت الدولي الالتزام بالتالي:-

بناء على تعليمات السلطات الصحية في دولة الكويت، يرجى الالتزام بالتالي:-

أولاً:-

الحاقاً بالتعميم رقم (2020/88) المؤرخ في (2020/08/02) والتعميم رقم (2020/90) المؤرخ في (2020/08/04)، ووفقاً لتطورات الوضع الوبائي العالمي والخاص بجائحة (COVID-19)، تضاف دولة أفغانستان الى قائمة الدول الممنوع دخول الركاب القادمين منها الى دولة الكويت لتصبح (32 دولة).

Date: 2020/08/23 : التاريخ

Secondly:-

Further to our Circular No. (90/2020) dated (04/08/2020), the validity period of the Corona-virus (COVID-19) test certificate has been amended from (72) hours to (96) hours to passengers arriving to the State of Kuwait, validity period of such certificate will be considered from the date of taking the test until the date of acceptance on board the flight.

Thirdly: -

The Corona-virus (COVID-19) PCR test certificate issued by the State of Kuwait will be sufficient for departing passengers with travelling period not exceeding Four days, on coming back to the State of Kuwait arrival passengers will not undergo (PCR) test, providing their (PCR) test certificate is still valid, with passengers compliance with all health conditions.

ثانياً:-

الحاقاً بالتعميم رقم (2020/90) المؤرخ في (2020/08/04) يتم تعديل مدة صلاحية شهادة الخلو من فايروس كورونا (COVID-19) من (72) ساعة الى (96) ساعة وذلك للركاب القادمين الى دولة الكويت، وأن تكون مدة صلاحية الشهادة من تاريخ الفحص حتى تاريخ القبول على الرحلة.

ثالثاً:-

يتم الاكتفاء بشهادة فحص ال(PCR) والخاصة بفايروس كورونا (COVID-19) الصادرة من دولة الكويت للركاب المغادرين منها التي لا تتجاوز مدة سفرهم عن أربعة أيام ولا يشترط إجراء فحص (PCR) آخر عند العودة للكويت طالما شهادة فحص ال(PCR) صالحة مع التزام الركاب بكافة الاشتراطات الصحية.

نائب المدير العام لشؤون مطار الكويت الدولي
Deputy Director General
For Kuwait International Airport Affairs

م/ صالح عبدالله الداغي